
 
  
 
 

 
Uddannelse og Arbejdsmarked 

Nim Skole og Børnehus 
 

Møllegade 20, Nim 
8740 Brædstrup 

Telefon: 76291600 
 

samdriftnim@horsens.dk 
www.nimskole.dk 

 
 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-18   
 

Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 25. september 2018 kl. 19.00 
til 21.30 
 
Deltagere: 
Medlemmer institution: 
Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  
Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 
Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 
Lissy Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 
Mette Løgstrup, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 
 
Medlemmer forældresiden: 
Brian Jensen, formand 
Morten Leth Hedegaard, næstformand 
Mette Grove Andersen, forældrerepræsentant 
Mette Harder, forældrerepræsentant 
Mette Hoff, forældrerepræsentant 
Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 
Jesper Iversen, forældrerepræsentant 
Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 
Iben Schneevoigt, suppleant 
 

 

  
Brød: Brian  - hmmmm.... 
 
Referent: Lissy 
 

 

Afbud: Morten, Helle, Mette Harder 
 

 

Dagsorden 
 

 

1. Godkendelse af referat og punkter til eventuelt 
Referatet godkendt. 
 

 

2. Elevrådet 
Deltager ikke 
 

 

3. Meddelelser fra skoleleder, dagtilbudsleder, medarbejderrepræsentanter og formand (30 minutter) 
 
Skoleleder: 

 



 
  
 
 
- Skolen har deltaget i Åbent Landbrug med en café - refleksioner over, hvorfor forældre ikke melder tilbage 
vedr. forespørgsel om hjælp 
- der er mange aktiviteter ud over den ”almindelige” skoledag (Vingsted, teater, skakturnering, skills mv) 
- KRAI: Der er meget, der går rigtig godt – KRAI prioriteres i forhold til nogle andre opgaver 
- Digitale platforme – hjemmesiden er ikke helt opdateret, vi afventer det nye AULA, som skal erstatte 
skoleintra 
Dagtilbudsleder: 
- sidste PAU-studerende holder i morgen – vi får ikke flere 
- børnehaven har holdt 10 års fødselsdag – en god dag 
- har holdt afsked for en dagplejer 
 
Mette: 
- vikarforbruget er næsten skåret væk i løbet af året – nogle gange har personalet rigtig travlt 
- personalemøde bla. om læreplaner og synlig målstyret læring 
 
Lissy: 
- nyt fælles projekt om lærernes relationskompetence 
- i en periode skal vi registrere vores arbejdstid 
- drøftelse af skole/hjem-samtale – en ensartethed i de forskellige klasser 
 
Formand: 
- orientering om fælles brev fra Nim og Søvind til Børn- og Uddannelsesudvalget – bestyrelsen bakker op 
om brevet. 
 
 
4. Evaluering af vuggestue som gæstedagpleje 
- Vuggestuen har været et pilotprojekt i et år i Horsens kommune. Inge redegør for evalueringen, som 
generelt er positiv 
- Bestyrelsen skal komme med en udtalelse vedr. projektet – Brian og Inge udfærdiger  
 

 

5. Vuggestuens handleplan for ”Vi lærer sprog”, orientering. 
- et forskningsprojekt 
- børnene har lært mere sprog – indsatsen virker 
- tids- og ressourcekrævende – vuggestuen er ved at finde den struktur for arbejdet, der passer på stedet 
Vuggestuen har lavet en plan for arbejdet det næste år.  
 

 

6. Tilbagemeldinger fra forældremøder 
- en overvejelse om, hvad der skal være fælles for alle – fx omkring læsningen i KRAI – en differentiering 
- matematik må gerne fylde mere på forældremøderne 
- en god idé med fælles start 
- godt med drøftelse af forskellige emner med klasseforældre 
 

 

7. Forventningsfolder til vedtagelse 
- vedtaget 
- vi skal have fokus på, hvordan vi får folderen til at være synlig i hverdagen 
- en god idé at lave folderen interaktiv på hjemmesiden 
-  

 

8. Principper omkring trivselsgrupper. Til genbesøg og drøftelse 
- godt at KRAI har lavet årgangsopdelte trivselsgrupper – vær opmærksom på børn, der ruller ind 
- vigtigt at få startet godt i indskolingen 
- en idé f.eks. at lave en lille film, som kan ligge på hjemmesiden/vises til forældremøder 
- motivationen for trivselsgrupper skal tydeliggøres 
- tovholderrollen skal præciseres 
- idébanken – hvor er den? Og skal den friskes op 
- hvordan får vi mere gejst på forældremøderne i forhold til trivselsgrupper? Evt. melde ud i første brev efter 
sommerferien, hvordan trivselsgrupperne er sammensat for skoleåret 
Opbakning til, at konceptet fortsætter med tilpasning i forhold til ovenstående 
Lars og Malika følger op og det kommer på dagsordenen i december 

 



 
  
 
 
 
9. Årshjul for fællesbestyrelsen 
- drøftes på strategieftermiddag/aften 
 

 

10. De politiske meldinger i det kommunale budgetforlig, orientering og drøftelse i lokalt perspektiv 
- Nim skole og Børnehus er ikke på budgettet 
- Nim skole ønsker penge til nye kontorlokaler og til en renovering af sløjd/billedkunstlokalet 
- vi ser frem til, at politikerne kigger på inklusionstildelingsmodellen 
 

 

11. Eventuelt 
Toiletproblematik  

 

 
 


